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 תשפ"א בשבט כ"ט

 לכבוד

 רמה'יש. עיריית ראש- גרובר אבי מר

 העירייה. מנכ"ל- שורץ ערן מר

 העירייה לראש שאילתה

 העירייה מועצת חברי של סמכויותיהם הנדון:

 רקע:

 פונים מסויימים מועצה שחברי כך על הטוב הטעם מגבולות חריגה בשל לידיעתי הובא

 משימות. ומטילים בבקשות עירייה לעובדי ישירות

 במתן לפגוע עלול ואף בעומס השרויים העירייה עובדי של השוטפת להתנהלות מפריע העניין

 מטעמם. לתושב איכותי שירות

 היא: שאלתי

 דעתו לחוות אודה עיר'יה?! לעובד מועצה חבר של ישירה פנייה מאפשר החוק האם 1.

 בלום. מיכה עו"ד המשפטי היועץ של

 1 תודה

 פלד רביד

 רמהייש עיריית מועצת חבר


